

L

**LOOKY SÉRILO**

*Alliance Diaspora Director at Agyp / Medef  
President of the French Gospel Federation*



France



© CRÉDIT PHOTO

**Sériilo LOOKY** was born in 1974 in Cameroon from Togolese diplomatic parents. It is in Africa that he grew up before arriving in France in 1993. In turn to write his own story. Always with a view to living better together, he preferred computers to politics, which is the real driving force of the information society. A BTS in computer science (1999) and a training in Information Systems Management (2003) later, he accompanied many companies in the conception, development, deployment & monitoring / reporting of tests. After 12 years working on behalf of the STIME (computer science of Les Mousquetaires), SNCF, the Employment Center, Plastic Omnium, or the Lyonnaise des Eaux, he founded his own structure.

PHYS Organization, founded in 2013, is a consulting firm that supports companies in the testing and revenue phase of their information system before launching the product on the market, but also in driving change. As such, he was led to pilot strategic missions. In 2013, he was responsible for the implementation of the Lagarde Act on debt distress applications by BANQUE DE FRANCE. 2016, HSBC BANK used his services to coordinate, supervise and manage the test teams in France and offshore (Hong Kong, China and Poland) on the product 'Strategic Financial Planning', a

project that had an impact on more than 50 million customers. 2018, he is in charge of coordinating, managing and managing test teams to verify the compliance of banking transactions with BNP PARIBAS. Since 2017, Sériilo is the Diaspora Coordinator within the AGYP structure powered by MEDEF, an entity set up by President Pierre GATTAZ, which aims at promoting entrepreneurship and training of young people in Africa and put them in touch with French companies wishing to work in Africa. At the same time, Passionate about Creative Culture, Sériilo is the President of the French Gospel Federation, a structure that promotes Gospel Culture to the greatest number through concerts, festivals and magazines such as the 'Gospel & News' since 2011. 🍷

L

**LOOKY SÉRILO**

*Président de la Fédération Française de Gospel  
Directeur Alliance Diaspora chez Agyp / Medef*



France



© CRÉDIT PHOTO

**Sériilo LOOKY** est né en 1974 au Cameroun de parents diplomates togolais. C'est en Afrique qu'il a grandi en avant d'arriver en France en 1993. À son tour d'écrire sa propre histoire. Toujours dans une optique de mieux vivre ensemble, il a préféré l'informatique à la politique, qui est le véritable moteur de la société de l'information.

Un BTS en informatique (1999) et une formation en Management des systèmes d'information (2003) plus tard, il accompagne de nombreuses entreprises dans l'élaboration, le déroulement, le déploiement & le suivi/reporting des tests. Après 12 ans à travailler pour le compte de la STIME (l'informatique des Mousquetaires) la SNCF, le Pôle Emploi, Plastic Omnium, ou encore la Lyonnaise des Eaux, il fonde sa propre structure.

PHYS Organisation, fondé en 2013, est un cabinet de conseil qui accompagne les entreprises dans la phase de Tests & Recettes de leur système d'informations avant le lancement du produit sur le marché, mais également en conduite du changement. À ce titre, il a été amené à piloté des missions stratégiques. En 2013, il s'occupe de la mise en application de la Loi Lagarde sur les applications de surendettement de la BANQUE DE FRANCE. 2016, HSBC BANK fait appel à ses services pour Coordonner, piloter et manager les équipes

**2017** - Il devient Coordinateur Diaspora au sein de l'AGYP powered by MEDEF  
**2013** - Il coordonne les tests pour l'application de la loi Lagarde à la Banque de France  
**2006** - Il participe à la création de la Fédération Française de Gospel

de tests en France et en offshore (Hong-Kong, Chine et Pologne) sur le produit 'Strategic Financial Planning', projet ayant eu un impact sur plus de 50 millions de clients. 2018, il est en charge de la Coordination, du pilotage et du management des équipes de tests pour la vérification des conformités des transactions bancaires auprès de la BNP PARIBAS. Depuis 2017, Sériilo est le Coordinateur Diaspora au sein de la structure AGYP powered by MEDEF, une entité mis en place par le président Pierre GATTAZ et qui est destiné à promouvoir l'entrepreneuriat et la formation des jeunes en Afrique et les mettant en relation avec les entreprises françaises désireuses de travailler en Afrique. Parallèlement, passionné de la Culture Créative, Sériilo est le Président de la Fédération Française de Gospel, une structure qui promeut la Culture Gospel au plus grand nombre à travers des concerts, festivals et magazine tel que le 'Gospel & News' qui existe depuis 2011. 🍷